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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
23.09.2013 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   XL  /  2013 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad.1 
 
Przewodniczący Rady Gminy  Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność 
obrad; na sesję przybyło 13 radnych ; nieobecni radny Jan Flut i radny Krystian Placzek. 
 

Przewodniczący RG poinformował ,że radni otrzymali wniosek Wójta Gminy z projektem uchwały; 
przedłożony radnym porządek sesji wprowadza zmiany w pkt 5 ppkt 8 .Radni do przedłożonego 
wniosku nie wnieśli żadnych uwag. 
 
Radny Julian Skwierczyński zapytał Przewodniczącego Rady Gminy Gerarda Przybyłę dlaczego w 
materiałach dla radnych nie ma : 

1) pisma dyrektora Biblioteki Śląskiej w Katowicach z dnia 19.06.2013r; 
2) skargi z dnia 31.07.2013r. pani Bogusławy Cieśla zatytułowanej: „wezwanie do usunięcia 

naruszenia prawa” ; 
3) skargi pana Marka Cyrana z dnia 5.09.2013r.. 

 
Przewodniczący RG odpowiedział: 

1) pismo było skierowane do Przewodniczącego RG ;na następną sesję zostanie przesłane do 
wiadomości radnym ; 

2) wezwanie pani Cieśla pozostanie bez odpowiedzi, podobnie jak przy wezwaniu przez 
Stowarzyszenie, o czym informowałem na poprzedniej sesji ; 

3) odpowiedź na skargę zostanie odczytana w trakcie tej sesji. 
 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za ,  1 głosem przeciwnym i 0 głosami wstrzymującymi 
się  zatwierdziła proponowane zmiany w porządku  obrad. 
 
Porządek sesji przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 

WNIOSEK Wójta Gminy Nędza z dnia 23.09.2013r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały ……….. 

2.  Zatwierdzenie Protokołu Nr XXXIX / 2013    z  poprzedniej sesji . 
 
3.   NFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach  
   podejmowanych w okresie między sesyjnym. 
 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między  
   sesyjnym  i z wykonania uchwał Rady Gminy . 
 
5.   PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków-  
2) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy; 
3) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Nędza w drodze darowizny; 
4) przyjęcia „Rocznego planu potrzeb Gminy Nędza w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych na 2014 rok” 
5) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr XXXI/247/2012 z dnia 17 grudnia 

2012r. 
6) zmieniająca Uchwałę Nr XXXI/246/2012 Rady Gminy Nędza z dnia 17 grudnia 2012r.  

           w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza; 
7) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia miedzy Gminą Nędza a Powiatem Raciborskim o 

współdziałaniu w zakresie realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 3546S ul. Wiejskiej 
w Babicach „; 
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8) uchylająca Uchwałę Nr II/7/10 Rady Gminy Nędza z dnia 8 grudnia 2010 roku w sprawie powołania 
doraźnej Komisji ds. zmian Statutu Gminy Nędza 

 
6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  interpelacje.                                               
 
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
   

1) SGGW w Warszawie- ankieta elektroniczna dla radnych ……. 

2) wezwanie do usunięcia naruszenia praw z dnia 16.09.2013r. – radny Julian Skwierczyński … 
3) APEL wspólny Światowego Związku Żołnierzy AK ……………………. 
 

8.    ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 

Ad. 2 
 
Radny Julian Skwierczyński rozpoczął odczytywanie sprostowania do Protokołu z poprzedniej sesji ; 
Przewodniczący RG zapytał ,do którego punktu i do którego zapisu radny wnosi uwagi ; radny Julian 
Skwierczyński odpowiedział ,żeby mu nie przeszkadzać – po dyskusji Przewodniczący RG stwierdził 
,że w protokole zostanie zapisane , że „radny Julian  Skwierczyński zgłosił pisemne uwagi do 
protokołu z poprzedniej sesji, pismo zostanie dołączone do materiałów sesji”. Radny Julian 
Skwierczyński zapytał ,czy Pan mi nie pozwala zgłosić uwag; Przewodniczący zakończył dyskusję 
stwierdzeniem ,że przestrzega m.in. zapisu § 42 Statutu gminy i zamknął dyskusję . 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 7 głosami za , 2 głosami przeciw i 3 głosami wstrzymującymi się 
zatwierdziła Protokół Nr XXXIX/2013 sesji Rady Gminy Nędza z dnia 5 sierpnia 2013 roku. 
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący RG poinformował ,że pełnił cotygodniowy dyżur . 
 
Ad. 4 
 
Wójt Gminy poinformowała radnych ustnie ( ze względu na urlop nie było pisemnej informacji ) – 
28.08. –udział w Zebraniu Wiejskim w sołectwie Łęg; 30.08. –udział w Zebraniu Wiejskim w sołectwie 
Nędza  ; 3.09.- Złote Gody –nadanie Medali za Długoletnie Pożycie Małżeńskie; 8.09.- Dożynki 
gminne ; radny Henryk Postawka zapytał o termin zakończenia konsultacji w sprawie funduszu 
sołeckiego ;skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda odpowiedziała ,że do końca września. 
 
Ad. 5 
 

1) Przewodniczący RG powiedział ,że Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego w Nędzy Sp. z 
o.o. inż. Marek Niewrzoł na posiedzeniu Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
szczegółowo omówił zapisy w  nowym regulaminie dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków – opinia Komisji jest pozytywna ; Prezes PK  dodał ,że poprzedni regulamin 
wprowadzono w 2005 r. , wprowadzone teraz  zmiany wynikają zarówno ze zmian przepisów 
ustawowych , jak i z orzecznictwa sądowego , konstrukcja regulaminu jest taka sama, zapisy 
zostały skonsultowane z nadzorem prawnym; radny Henryk Postawka zapytał , czy 
regulaminu nie musi opiniować Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa ; radny Julian 
Skwierczyński zapytał, jak te zmiany bezpośrednio  dotyczą mieszkańców ,w jakim zakresie; 
Prezes PK odpowiedział ,że obowiązki odbiorców określa §  6 – chodzi m.in. o prawidłowe 
utrzymywanie studzienki ,gdzie jest zainstalowany wodomierz ; radny Jan Francus zapytał ,co 
dalej z instalacją w Ciechowicach ,gdzie występują najczęściej awarie ; radny Karol Kalemba 
zapytał o zapisy w rozdziale dziewiątym ; Prezes PK odpowiedział ,że robione są okresowe 
przeglądy hydrantów ,czyszczenie końcówek sieci odbywa się na bieżąco , straże też są 
obciążane za pobór wody ;radny Jan Francus zapytał ,czy jest zgoda na przyłączenie domów 
PKP w Suminie do sieci ;Prezes PK odpowiedział ,że występuje tam problem techniczny ,na 
razie prowadzone są konsultacje; radny Julian Skwierczyński zapytał ,gdzie w regulaminie są 
zapisy dotyczące odprowadzania ścieków, dlaczego nie ma zapisów o kanalizacji ; Prezes PK 
potwierdził ,że w § 1 jest taki zapis w zdaniu drugim- wg nadzoru prawnego wystarczy,- wg 
ustawy regulamin musi mieć pełną nazwę; Przewodniczący RG zamknął  dyskusję . 
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Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XL / 314 / 2013 w sprawie  uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 
 i odprowadzania ścieków . 
 
 

2) Wójt Gminy powiedziała ,że po rozmowie z inspektorem z nadzoru prawnego powtarzanie 
zapisu o zastosowaniu 80% bonifikaty wynikającej z uchwały stanowiącej akt prawa 
miejscowego(ogłoszony w dzienniku urzędowym woj. śląskiego ) jest niepotrzebne , nie 
zmienia to jednak samej zgody radnych na sprzedaż lokalu mieszkalnego ,jest to 
autopoprawka wykreślająca ten zapis z uchwały ;radny Julian Skwierczyński zapytał ,dlaczego 
nie ma podpisu radcy; radca prawny dr Józef Waligóra wyjaśnił, że opiniował wszystkie 
projekty uchwał ,taka metoda jest stosowana podobnie w innych urzędach –nadzór nie 
wszczyna postępowania o stwierdzenie nieważności zapisu ,bo radni robią to sami na 
najbliższej sesji; radny Henryk Postawka powiedział ,że uchwała jest już trzeci raz na sesji; 
Wójt Gminy powiedziała ,że lepiej poprawić zapisy;  Przewodniczący RG odczytał treść 
projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XL / 315 / 2013 zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy.   
 

3) Wójt Gminy wyjaśniła ,że działka nr 1069/1 to fragment drogi Osiedlowej w Nędzy – jest to 88 
m² - droga tam jest od zawsze, po wykonaniu prac kanalizacyjnych drogę wyasfaltowano ; 
radny Henryk Postawka powiedział ,że zamiast mapy jako załącznika do projektu uchwały 
należało zrobić zdjęcie lub nakręcić film z tego odcinka drogi, na mapie nie ma nazwy ul. 
Osiedlowa, skąd radni mają wiedzieć o co chodzi; radny Julian Skwierczyński powiedział ,że 
na początku kadencji radni otrzymywali mapy z nazwą ulicy ;radny Henryk Postawka 
powiedział ,że jest za tym aby przejmować drogi od ludzi i robić porządek w aktach ; 
Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XL / 316/ 2013 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Nędza w drodze darowizny. 
 

4) Wójt Gminy powiedziała ,że prowadzenie tych prac jest możliwe dzięki współpracy z PUP w 
Raciborzu i GOPS w Nędzy ,ci ludzie są widoczni w Gminie ; radny Karol Kalemba zapytał , 
czy to jest optymalne zapotrzebowanie ; Wójt Gminy powiedziała ,że osoby wyznaczone do 
pracy muszą spełniać kryteria: być zarejestrowane w PUP i korzystać z pomocy społecznej; 
radny Julian Skwierczyński zapytał ,czy oni pracują również przy usuwaniu śniegu z dachów ; 
Wójt Gminy odpowiedziała ,że tam gdzie nie wjedzie ciężki sprzęt tam muszą wejść ludzie ; 
radny Julian Skwierczyński zapytał ,ilu otrzyma umowy zlecenia; Wójt Gminy wyjaśniła ,że 
prace społecznie użyteczne kończą się w grudniu, a rozpoczynają najwcześniej w lutym, bo 
taki jest rok budżetowy ,a w tym okresie trzeba ludzi , trzeba odśnieżać pobocza ,chodniki 
przy których nie ma domów ;radny Henryk Postawka zapytał ,kiedy trzeba się zgłosić do prac-
w styczniu; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XL / 317/ 2013 
w sprawie przyjęcia „Rocznego planu potrzeb Gminy Nędza w zakresie wykonywania prac społecznie 
użytecznych na 2014 rok”. 
 

5) skarbnik gminy odczytała proponowane zmiany w Uchwale Budżetowej ;przewodnicząca 
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię; 
radny Henryk Postawka zapytał o kluby sportowe i lampy solarne; Wójt Gminy potwierdziła, że 
zostaną zakupione 3 nowe lampy -2 dla Nędzy i 1 dla Babic; radny Julian Skwierczyński 
zapytał o gospodarkę ściekami ; skarbnik gminy wyjaśniła ,że kwota 5 tyś. zł to tzw. koszty 
niekwalifikowane –chodzi o VAT ; radny Julian Skwierczyński zapytał o plan wydatków GBP- 
cyklinowanie zostało wykonane, jeżeli nie ma zgody RG to jak można rozpocząć roboty ;Wójt 
Gminy odpowiedziała ,że dopóki nie ma faktury to nie ma też wydatku, to my jako Gmina 
utrzymujemy cały budynek ; Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 
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Rada Gminy przy 13 głosujących , 11 głosami za , 2 głosami przeciw i 0 głosów wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr XL / 318 / 2013 zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr 
XXXI/247/2012 z dnia 17 grudnia 2012r. 
 

6) skarbnik gminy odczytała proponowane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej ; 
przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię; radny Henryk Postawka zapytał, ile środków zostało wydanych na 
kanalizację; skarbnik gminy odpowiedziała -ok. 500 tyś zł. i 100 tyś. zł. plus 30 tyś. za projekt i 
30 tyś. zł za koncepcję ;Wójt Gminy dodała ,że plan to 3 mln zł – po przetargu na Ciechowice 
podana zostanie dokładna  kwota ,przetarg to roboty na 2 lata ;Przewodniczący RG 
powiedział ,że aktualizacje zamieszczane są na stronie internetowej Gminy ;  radny Julian 
Skwierczyński zwrócił się o pisemną informację nt. ile mb wykonano kanalizacji ,  ile to jest % , 
gdzie konkretnie wykonano sieć; Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Nr XL / 319 / 2013 zmieniającą Uchwałę Nr XXXI/246/2012 Rady Gminy Nędza 
z dnia 17 grudnia 2012r. w sprawie :Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza. 
 
 

7) Wójt Gminy powiedziała ,że podkład na ul. Wiejskiej w Babicach się kruszy ,droga ma szanse 
być wykonana w ramach tzw. „schetynówki „  60% dofinansowania ,całkowity koszt 
sfinansowania w  ramach środków własnych  szacuje się na kwotę 356 271,00 zł ,co jest 
porównywalne z kwotą remontu drogi w Górkach, po przetargu kwoty ulegają zmianie; radny 
Henryk Postawka zapytał , odkąd ta ulica biegnie , jakie jest porównanie tej drogi do drogi 
powiatowej w Górkach Śl. ,ile np. osób z niej korzysta;  Wójt Gminy powiedziała ,że tą drogą 
jadą górnicy do pracy ,ruch aut osobowych jest duży ,ponieważ jest to skrót od Raszczyc 
propozycja remontu wychodzi od Powiatu , nawierzchnia jest w bardzo złym stanie , 
dokumentacja będzie przygotowywana przez Powiat ;radny Henryk Postawka powiedział ,że 
koszty remontu są wysokie, mam tu wątpliwości ; Wójt Gminy odpowiedziała że np. w Łęgu 
usłyszała oburzenie ,że Gmina buduje chodnik w lesie w Górkach Śl.; radny Julian 
Skwierczyński powiedział ,że akurat na tej drodze w Babicach to widział ciągniki rolnicze, nie 
auta osobowe ,mieszkańcy też tam jeżdżą, nie neguję; Przewodniczący RG zamknął 
dyskusję.  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XL / 320 / 2013 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Gminą Nędza a Powiatem Raciborskim  o współdziałaniu w zakresie realizacji zadania pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 3546S ul. Wiejskiej w Babicach”. 
 

8) Wójt Gminy powiedziała ,że komisja doraźna jest powoływana do pewnych rzeczy (tak 
wskazuje sama nazwa)  wniosek jest taki ,że należy uchylić tę uchwałę ,radny Julian 
Skwierczyński był członkiem tej doraźnej komisji ,która obradowała dwa razy ,zgodnie z 
załączonym pismem radny domaga się nadpłaty , w tej uchwale nie sprecyzowano ,kiedy 
komisja kończy działalność, nadpłata wg dołączonego wyliczenia to kwota diety od 
października 2011r. do sierpnia 2013r. ogółem 5460,97 zł  plus wyliczone odsetki 675,47 zł 
razem daje to 6 136,44 zł , za to że się nic nie robiło ,; Przewodniczący RG powiedział ,że 
komisja zrobiła zmiany w statucie ,od tego czasu nie było ani jednego posiedzenia ,dieta zaś 
jest pobierana za udział w zwoływanych posiedzeniach komisji ;radny Julian Skwierczyński 
powiedział ,że został bezprawnie wyrzucony z komisji stałych ;Przewodniczący RG powiedział 
że radny powinien uściślić ,jakiej pracy ,w jakiej komisji ,za co domaga się diety, ponadto 
radny nie wzywa skarbnika gminy do wypłaty ,ale tylko i wyłącznie Wójta Gminy , bo to Gmina 
wypłaca dietę ,; Przewodniczący RG zamknął dyskusję i odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Nr XL / 321 / 2013 uchylającą Uchwałę Nr II/7/10 Rady Gminy Nędza z dnia 8 
grudnia 2010 roku w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. zmian Statutu Gminy Nędza.   
 
Radny Henryk Postawka powiedział ,że to śmieszne ,ale nie wiem ,za czym głosuję, to komisja dla 
celów doraźnych ,nie stała; Przewodniczący RG potwierdził ,że cel to zmiana statutu gminy. 
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Ad. 6  
Przewodniczący RG Gerard Przybyła : 
 

1)   potwierdził ,że w dniu 5 września 2013r. wpłynęła skarga pana Marka Cyrana zam. Babice 
ul. Rudzka nr 42 adresowana do Rady Gminy ; w dniu 6 września 2013r. udzielona mu została 
pisemna  odpowiedź w następującej treści: w tym momencie cała treść odpowiedzi została 
radnym odczytana ; Wójt Gminy dodała ,że kwota 8,80 zł za upomnienie wynika z przepisów 
ustawowych , jest to czterokrotność opłaty za list polecony;   w pouczeniu na DEKLARACJI o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zapisano ,że każdy musi 
osobiście dokonać korekty danych będących podstawą ustalenia opłaty ,nie może dokonać 
tego żaden pracownik ; 

 
2) stwierdził ,że o tym że wpłynęło takie wezwanie do usunięcia naruszenia prawa w 

uchwalonym Studium skierowane bezpośrednio do niego przez panią Cieśla (obecną tu na 
sesji)  poinformował  radnych na sesji ; prawo nie zostało naruszone ,nadzór prawny 
Wojewody też tego nie stwierdził , strona ma prawo zaskarżenia uchwały przed sądem  ; 

 
3)   odczytał treść pisma z dnia 23 .09.2013r.skierowanego do radnego Juliana Skwierczyńskiego,  
      w którym to radny wzywa go do usunięcia naruszenia praw- po odczytaniu pismo wraz 
      z odpisem wyroku SN zostało wręczone radnemu (godz. 16

55 ) ;
  radny Julian Skwierczyński  

      zapytał ,w oparciu o jaki przepis działa Przewodniczący RG ,jaką ma do tego legitymację  
     prawną . 
 

Wójt Gminy powiedziała ,że zamontowane już solary nie oświetlają wjazdu do prywatnych posesji a 
wjazdy na drogę , ul.”taran” w Łęgu i Zawadzie Ks. to droga rolna ,nie ulica gminna ,nie ma tam słupa, 
czy piątego kabla ,oświetlenie uliczne byłoby zbyt kosztowne , lampy montuje się tam , gdzie powstają 
nowe posesje. 
 

Sołtys wsi Nędza Stefan Kurzydem : 
 

1) zapytał Wójt Gminy o termin wykonania chodnika na ul. Gliwickiej w Nędzy ; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że wniosek został złożony do Marszałka ,jest to droga wojewódzka, my 
chcemy ,żeby realizacja była na drugi rok   ( w kierunku na Szymocice , zakręt aż do zwężenia 
przy basenie )  ; 

2) powiedział ,że chce wyjaśnić dlaczego w dożynkach nie uczestniczyły  osoby z DFK, 
przyczyna jest taka ,że my nie dostajemy środków z budżetu ,a jest nas ok. 360 członków; 
Wójt Gminy odpowiedziała ,że jest to nieprawdą , zespół Łęższczok jest dotowany , jest to 
działalność stricte kulturalna mniejszości ; Przewodniczący RG powiedział ,że wszyscy 
startują w konkursie ; Wójt Gminy dodała, że stowarzyszenia składają projekt ,ocenia to 
niezależna komisja ; 

3) zapytał ,skąd nazwa „Szymocice” dotycząca basenu czy Leśnej Polany – przecież adres 
właściwy to Nędza, mam wrażenie ,że wieś „została słodko okradziona” czy nie można by 
tego sprostować; Wójt Gminy odpowiedziała ,że nazwa wzięła się od stacji PKP Szymocice i 
stąd się przyjęła; radny Krystian Okręt powiedział ,że basen istnieje od 1930 roku ,      
wybudowano kolej ,tak to zostało w świadomości ludzi , to też promocja całej Gminy; 

4) zaprosił wszystkich na uroczyste poświęcenie kapliczki w Nędzy ,które odbędzie się 13.10. o 
godz. 14

00
 . 

 
Radny Julian Skwierczyński zapytał Wójt Gminy o wskazanie w kodeksie drogowym definicji „droga 
rolna”  skoro takiego określenia użyła; Wicestarosta Andrzej Chroboczek potwierdził ,że droga została 
wyasfaltowana po powodzi ,jako drogi dojazdowe do wałów . 
 
Radna Beata Widera zapytała ,czy przedłużono termin zakończenia robót na ul. Leczniczej w Nędzy; 
Wójt Gminy odpowiedziała ,że nie ,ale wykonawca z najniższą ceną nie zawsze jest najlepszy. 
 
Radny Grzegorz Swoboda wnioskował o podsypanie kratki na ul. Sobieskiego w Nędzy ;Wójt Gminy 
potwierdziła , że wniosek zostanie przekazany do Powiatowego Zarządu Dróg . 
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Radny Henryk Postawka zapytał ,kiedy na ul. Nowej w Górkach Śl. zostanie naprawiony chodnik , 
wnioskował o oczyszczenie korytek na ul. Rudzkiej  i ustawienie luster na skrzyżowaniu ul. Leśnej z 
Rudzką;  Wójt Gminy odpowiedziała ,że wie co jest do zrobienia , - w tym momencie radny Henryk 
Postawka złożył pismo zawierające interpelacje ,pytając Przewodniczącego RG ,dlaczego on na 
dzisiejszej sesji przeczytał odpowiedzi. 
 
Przewodniczący RG zapytał Wójta Gminy , kiedy w Nędzy rozwiozą kubły ; Wójt Gminy potwierdziła , 
że Przedsiębiorstwo Komunalne od piątku rozwiezie kolejne 600 kubłów. 
 
Radny Jan Francus podziękował za dobrze wykonane roboty na ul. Rudzkiej w Górkach Śląskich ; 
zaproponował, aby ten wykonawca wykonywał roboty w całej Gminie ; zaproponował w piśmie 
złożonym do Wójta Gminy zmianę organizacji ruchu na ul. Rudzkiej ; stwierdził ,że po przemyśleniach 
związanych z odsłuchaniem nagrania dla Vanessy cieszy go to ,że większość dzieci przeniesiono do 
szkoły w Nędzy ;Wójt Gminy dopowiedziała ,że w szkole w Górkach Śląskich nauczyciel ZSP ma 
prawo pracować zarówno w szkole jak i w przedszkolu ,więc nauczyciel przechodził do 6-latków i 
potem ich dalej już prowadził ,chciałam to wprowadzić w Zawadzie Książęcej , jednak nauczyciel –były 
dyrektor zaskarżył decyzję do Sądu Pracy ,deklarując że w przedszkolu nie będzie pracował . 
Radny Jan Francus powiedział ,że sądząc po statystyce mieszkańców ,którzy składają deklaracje 
„śmieciowe „ w Gminie ,a szczególnie w tych trzech sołectwach ubyło mieszkańców ,więc przy 
najbliższych wyborach tak tego nie zostawi ;Wójt Gminy odpowiedziała ,że jest to inny temat i 
problem. 
 
Przewodniczący RG zapytał radnego Juliana Skwierczyńskiego ,czy będzie składał zapytania  
i interpelacje na piśmie ,czy będzie je zgłaszał ustnie, pouczył go o zapisie § 41 ust.3 statutu; radny 
Julian Skwierczyński odpowiedział ,że zgodnie ze statutem ma prawo składać pisemne interpelacje  
i odczytywać ich treść na sesji ; dyskusję zakończono. 
 
 
Ad. 7 
 
Z treścią pism załączonych do materiałów na sesję radni się zapoznali.  
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad , nie ma więcej pytań  
i wniosków zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 23 września 2013 roku godz. 17

25 

 

Na tym Protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała K. Tront 


